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NIE TYLKO BUDŻET 

W środę o godz. 10 w sali obrad Rady Miasta Krakowa rozpocznie się 

przedostatnia w tym roku sesja RMK.  

Z pewnością najważniejszym jej punktem będzie pierwsze czytanie budżetu 

miasta na rok 2013. Za równie ważny uznać należy projekt uchwały dotyczący 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Krakowa.  

Podczas pierwszego czytania radni dyskutować będą o programie rozwoju 

sportu w Krakowie – projektodawcami jest grupa radnych, a wśród nich m.in. 

Tomasz Urynowicz oraz Bogdan Smok. Radni uchwalą również rozkład godzin 

pracy krakowskich aptek ogólnodostępnych w 2013 roku – niezwykle ważny z 

punktu widzenia mieszkańców. Podczas 2. czytania radni zadecydują o 

uchwaleniu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Osiedle 

Oficerskie”. Zajmą się również darmowymi przejazdami komunikacją miejską 

dla wolontariuszy kwestujących w czasie najbliższego finału Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy oraz programem współpracy między rządem Moskwy i 

gminą miejską Kraków na lata 2013-2015. Podczas 1. czytania radni  

dyskutować będą nad przyjęciem Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

oraz Programu współpracy Krakowa z organizacjami pozarządowymi. 

Zastanowią się też nad proponowanymi przez prezydenta zmianami w tzw. 

becikowym (projekt prezydencki zakłada, że 1000 zł będzie się należeć jedynie 

osobom o niskim dochodzie). Radni pochylą się również nad nowym 

regulaminem utrzymania czystości i porządku w gminie, który zmieniany jest z 

AKTUALNOŚCI: 
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powodu konieczności wdrożenia Zintegrowanego Systemu Gospodarowania 

Odpadami Komunalnymi w Gminie Miejskiej Kraków. W porządku obrad 

pojawią się również projekty uchwał, które trzeba podjąć w związku z 

nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie, czyli 

określenie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w 

zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę oraz określenie 

terminu częstotliwości i trybu uiszczania zapłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości. 

Najprawdopodobniej do porządku obrad wprowadzona zostanie rezolucja w 

sprawie nowelizacji ustawy o samorządzie gminnym. Radni proponują, aby 

ustawa określała jedynie maksymalną, nieprzekraczalną liczbę członków 

organów uchwałodawczych osiedli i dzielnic, wg następującej proporcji: w 

dzielnicy, osiedlu poniżej 15 tys. mieszkańców liczebność rady nie mogłaby 

przekraczać 15 członków, a w dzielnicach powyżej 15 tys. mieszkańców – nie 

mogłaby być większa niż 21 osób. Być może do porządku obrad wprowadzony 

zostanie również projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z 

mieszkańcami w sprawie zmian przepisów ordynacji wyborczych w wyborach 

do rad dzielnic oraz projekt rezolucji w sprawie konsulatu Austrii. 

Aktualny porządek obrad: 

https://www.bip.krakow.pl/?bip_id=1&dok_id=29972&sub=porzadek_obrad 

ZAPŁAĆ W KRAKOWIE I WYGRAJ PODWÓJNIE 

Przypominamy, że do 15 grudnia trwa III etap konkursu „Płacisz – 

wygrywasz podwójnie, który jest częścią kampanii „Kraków – tu płacę 

podatki”, której pomysłodawcą jest Bogusław Kośmider, 

przewodniczący Rady Miasta Krakowa.  

Kampania „Kraków - tu płacę podatki" trwa od 15 marca. Jej celem jest 

zachęcenie osób, które pracują, studiują i żyją w Krakowie, ale rozliczają się z 

podatku w innych miejscowościach, do tego, by robiły to w naszym mieście. 

https://www.bip.krakow.pl/?bip_id=1&dok_id=29972&sub=porzadek_obrad
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Dlaczego warto? Bo płacąc podatek tam, gdzie mieszkamy, inwestujemy w 

poprawę komfortu życia − nowe linie tramwajowe, wyremontowane ronda i 

żłobki itd. Wszyscy ci, którzy podjęli taką decyzję już podczas tegorocznego 

rozliczenia podatkowego, mają szansę wygrać podwójnie – biorąc udział w 

konkursie i zdobywając atrakcyjne nagrody.Trzecia, ostatnia tura konkursu 

(rozpoczęła się 1 października) potrwa do 15 grudnia. Na jej zwycięzców 

czekają atrakcyjne nagrody – m.in. bilety lotnicze ufundowane przez Eurolot 

SA. Szczegółowe informacje i regulamin konkursu na: www.krakow.pl/podatki. 

Dzięki kampanii „Kraków – tu płacę podatki” do budżetu miasta wpłynęło już 

10 mln zł.  

MAŁA MARSZRUTYZACJA, WIELKIE EMOCJE 

Zagadnienia tzw. małej marszrutyzacji, zmiany sieci połączeń MPK, 

która weszła w życie 17 listopada - wzbudzają wśród krakowian 

szczególnie dużo emocji i dyskusji. Ich echa zdominowały ostatnie 

posiedzenie Komisji Infrastruktury RMK.  

- W pierwszym tygodniu odebraliśmy 1400 telefonów od mieszkańców, w 

drugim 1500 – mówiła Joanna Niedziałkowska, dyrektor Zarządu Infrastruktury 

Komunalnej i Transportu. - W tej chwili telefon z wnioskami i propozycjami 

dzwoni średnio raz na godzinę. Prowadzimy analizę wniosków obywateli i 

innych podmiotów, w tym rad dzielnic. Przygotowujemy symulację układu 

przygotowanego przez radnych dzielnic – tłumaczył jej zastępca - Grzegorz 

Sapoń, odpowiedzialny za marszrutyzację. - Uwzględnione w niej zostaną 

wszelkie wnioski w sprawie połączeń – dodał. 

Zapewnienia ze strony ZIKiT nie usatysfakcjonowały radnych miasta i dzielnic, 

którzy wyrazili szereg wątpliwości i zastrzeżeń. Najdobitniej wyraziła je 

Teodozja Maliszewska. – Ubolewam nad tym, że Prądnik Biały jest traktowany 

po macoszemu. W zeszłym roku w prasie pojawiła się seria artykułów pod 

hasłem „Dlaczego ZIKiT nie lubi Prądnika?”. Zebrano u nas 800 podpisów 

przeciwko ograniczaniu komunikacji. Obecne zmiany są na gorsze. Obiecywano 

http://www.krakow.pl/podatki
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nam wzmocnienie istniejących linii w miejsce zlikwidowanego autobusu nr 154. 

A tymczasem komunikacja prawie nie dociera do tego obszaru – mówiła radna 

Maliszewska. Marcin Szymański pytał, kiedy można będzie zapoznać się z 

wynikami symulacji (prace potrwają ok. dwa tygodnie). Magdalena Bassara też 

wyraziła zastrzeżenia do przedstawionych informacji. – Zaskoczyło mnie 

stwierdzenie, że nikt się nie upomina o linię 8. Dostaję też wiele sygnałów od 

mieszkańców Tyńca, że autobusy docierają tam ze zbyt małą częstotliwością i 

są przepełnione. Do kursów przez Dzielnicę III Prądnik Czerwony odniósł się 

Dominik Jaśkowiec. – Autobus 572 pokazuje mieszkańcom Olszy ogon. Nie 

zatrzymuje się na ani jednym przystanku w tym obszarze. Na Lublańskiej, 

pomiędzy estakadami jest przystanek – może autobus mógłby stawać chociaż 

tam? Sławomir Pietrzyk, Wiceprzewodniczący Rady Miasta Krakowa negatywnie 

ocenił zmiany w obrębie dzielnic nowohuckich. – Autobus 149 to jedyna 

zlikwidowana linia, w miejsce której nie stworzono żadnej alternatywy. O 

bezpieczeństwo uczniów dojeżdżających do szkół martwi się z kolei Jerzy 

Woźniakiewicz. – W wyniku zmian w połączeniach duże grupy gimnazjalistów i 

licealistów muszą się przesiadać i przechodzić przez pasy w pobliżu dworca 

autobusowego w Czyżynach. To jedno z najbardziej niebezpiecznych przejść w 

mieście. Nawet dorośli mieszkańcy tej okolicy boją się przez nie przechodzić. 

Do konieczności przesiadania się przez pasażerów podróżujących pomiędzy 

dzielnicami negatywnie odniósł się także Janusz Chwajoł. – Tylko jeden 

tramwaj jeździ na pętlę obok cmentarza Rakowickiego. Konieczność 

przesiadania się jest uciążliwa zwłaszcza dla starszych ludzi, którzy jadą tam 

by odwiedzić groby bliskich. Niezadowolenie w imieniu mieszkańców wyraził 

Stanisław Mucha, Przewodniczący Rady Dzielnicy IX Łagiewniki - Borek Fałęcki. 

– Otwarcie pętli Czerwone Maki powitano z duża nadzieją i okazało się, że to 

jest komunikacyjny priorytet. Natomiast pętlę w Borku Fałęckim potraktowano 

tak jakby nasza dzielnica została wyłączona z granic Krakowa. Mieszkańcy 

Borku i Łagiewnik także zostali zmuszeni do uciążliwych przesiadek. Co będzie, 

gdy przyjdą zapowiadane w tym roku dwudziestostopniowe mrozy? – pytał 

Przewodniczący Rady Dzielnicy IX. Przedstawiciele ZIKiT zapewniają, że biorą 
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pod uwagę wszystkie potrzeby mieszkańców, a wszelkie niedoskonałości 

zostaną skorygowane po przeprowadzeniu symulacji.  

Pozostałe punkty posiedzenia wzbudziły mniej kontrowersji. Komisja wydała 

pozytywne opinie w sprawie projektu budżetu Miasta Krakowa na rok 2013, 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Krakowa oraz propozycji zapewnienia 

darmowej komunikacji wolontariuszom kwestującym w czasie najbliższego 

finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

POZYTYWNIE O PROJEKTACH 

Komisja Rodziny i Polityki Społecznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwał w sprawie:  budżetu  Miasta Krakowa na 

rok 2013 oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Krakowa w 

zakresie merytorycznego działania Komisji; przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2013 oraz zmiany uchwały w sprawie ustanowienia 

jednorazowej zapomogi finansowej z tytułu urodzenia się dziecka. 

PLANY Z UWAGAMI 

Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwał w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Osiedle Oficerskie'' 

oraz ''Tyniec - Osiedle''.   

Ponadto komisja pozytywnie z uwagami  zaopiniowała  projekty miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego dla obszarów: „Stare Podgórze – 

Czyżówka”, „Stare Podgórze – Wzgórze Lasoty”,  „Stare Podgórze – 

Krzemionki”  oraz bez uwag „Rejon Cmentarza Podgórskiego”, „Park 

Aleksandry – Północ”,  „Park   Aleksandry – Południe”.  

Pozostałe punkty posiedzenia dotyczące projektu budżetu Miasta Krakowa na 

rok 2013 jak również projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Krakowa, Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

KADENCJA INNOWACJI  
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Mijają dwa lata VI kadencji Rady Miasta Krakowa. Wydawać by się 

mogło, że w sytuacji kryzysu finansowego, trudnej sytuacji 

gospodarczej i innych mniej lub bardziej lokalnych problemów, radni 

będą tylko walczyli, by Kraków po prostu przetrwał. Na szczęście było 

inaczej. Na półmetku możemy powiedzieć – to jest kadencja innowacji! 

Wielką zasługę w budowaniu innowacyjności naszego miasta ma Komisja 

Rozwoju i Innowacji Rady Miasta Krakowa. Hołd należy oddać jej energicznemu 

przewodniczącemu Pawłowi Węgrzynowi, który z zapałem i – co ważniejsze – 

skutecznością forsował ciekawe pomysły i nowatorskie rozwiązania dla 

Krakowa. Wspomnieć należy przede wszystkim o idei smart city, dzięki której 

Kraków stanie się w niedalekiej przyszłości naprawdę inteligentnym miastem. 

Drugim ważnym posunięciem było zacieśnienie współpracy na linii miasto-

uczelnie-biznes. Trafionym pomysłem wydaje się być też koncepcja stworzenia 

z Nowej Huty tzw. Miasta Przyszłości – miejsca przyjaznego nowym 

technologiom i biznesowi. Czy Nowa Huta stanie się polską Doliną Krzemową? 

Tego nie wiemy, ale pomysł na jej zagospodarowanie wydaje się być bardzo 

interesujący. Z inicjatywy Komisji Rozwoju i Innowacji Urząd Miasta Krakowa 

zlecił przygotowanie raportu „Bilans kompetencji i potrzeb krakowskiego 

ośrodka naukowego", co ułatwi podejmowanie decyzji strategicznych firmom 

inwestującym w Krakowie. 

Oczywiście, w innowacyjnym zapale Kraków nie zapomniał o problemach 

finansowych z jakimi boryka się od kilku lat. Aby je rozwiązać, powstała 

Nadzwyczajna Komisja ds. Reformy Finansów Miasta. Po zakończeniu swojej 

pracy przygotowała raport, w którym przedstawiła powody trudnej sytuacji 

finansowej miasta oraz zasugerowała działania zmierzające do jej poprawy.  

Wychodząc ze słusznego założenia, że kluczem do rozwoju są nowe technologie 

i edukacja, władze miasta zorganizowały Okrągły Stół Edukacyjny, w którego 

obradach biorą udział wszyscy, którym leży na sercu jakość krakowskiego 

szkolnictwa. Główne cele Okrągłego Stołu Edukacyjnego to: poprawa jakości 

edukacji w Krakowie, zapewnienie jak najlepszej opieki wychowawczej, 

zwiększenie kontroli w zakresie ekonomicznego i gospodarnego wydatkowania 
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środków finansowych, lepsze informowanie i konsultowanie uczestników 

procesu konsultacyjnego o planowanych działaniach.  

Być może mniej medialne i efektowne, ale równie ważne były posiedzenia 

Komisji ds. Ustroju Samorządowego, Współpracy i Dialogu Społecznego. 

Zaproponowano podczas nich zmiany w statucie Krakowa. Dzięki temu 

poszczególne podmioty naszego miasta będą funkcjonowały sprawniej i 

bardziej autonomicznie. Co ważne, zmiany były konsultowane społecznie, co 

tylko pokazuje, jak bardzo obecne władze liczą się z głosem mieszkańców.  

Dla jednych to brzmi jak fantasmagoria, dla innych to tylko życzeniowe 

myślenie, ale dla krakowskich radnych to po prostu zadanie do wykonania:  

Kraków rozpoczął starania  o organizację Zimowych Igrzysk Olimpijskich w 

2022 roku. Wstępna koncepcja organizacyjna zakłada, że Kraków pełniłby rolę 

centralnego ośrodka igrzysk, zaś Zakopane i słowackie przygraniczne ośrodki 

narciarskie byłyby satelitami. W Krakowie planuje się przeprowadzić zawody w 

konkurencjach łyżwiarskich, w Zakopanem w narciarstwie klasycznym zaś na 

Słowacji - alpejskim.  

W myśl zasady, że lepiej łączyć niż dzielić, ostatnie miesiące to zdumiewająco 

dobra współpraca między dominującą w Radzie Platformą Obywatelską a 

prezydentem Jackiem Majchrowskim. Tzw. „Porozumienie Krakowskie” 

podpisane zostało 6 listopada bieżącego roku. Jego celem jest wyprowadzenie 

Krakowa z trudnej sytuacji finansowej i przygotowanie miasta do nowego 

okresu programowania środków unijnych w latach 2014 – 2020.  

Nie sposób zapomnieć też o nowatorskiej w Krakowie, a wzorowanej na innych 

miastach akcji „Kraków – tu płacę podatki”. Dzięki niej do miejskiej kasy 

wpłynęło 10 milionów złotych od nowych podatników. To naprawdę wielki 

sukces!  

Tych sukcesów było jeszcze zdecydowanie więcej, zarówno większych, jak i 

mniejszych, niestety nie uda się  tutaj o wszystkich wspomnieć. Dodamy tylko, 

że radni złożyli prawie 1600 interpelacji, odbyli ponad 1300 dyżurów, podjęli 

prawie 900 uchwał, a frekwencja na sesjach Rady Miasta Krakowa była 
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wyraźnie wyższa niż podczas V kadencji. Pomimo problemów i przeciwności 

losu – możemy z całą odpowiedzialnością stwierdzić, że pierwsza połowa VI 

kadencji stoi pod znakiem pracowitości, innowacji i świeżych pomysłów, a 

Kraków po prostu się rozwija! 

Z EMOCJAMI O STREFIE 

29 listopada odbyło się kolejne w tym roku spotkanie 

Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa, Bogusława Kośmidera z 

Przewodniczącymi Rad Dzielnic.  

Jednym z tematów poruszanych na spotkaniu była propozycja zmiany stref 

ograniczonego parkowania na terenie Krakowa, która wzbudziła emocje wśród 

zebranych. Przedstawiciele ZIKiT-u przedstawili propozycję wprowadzenia m.in. 

strefy buforowej, która obejmowałaby część Dzielnicy II Grzegórzki, Dzielnicy 

VII Zwierzyniec oraz Dzielnicy V Krowodrza. Przewodniczący Rady Dzielnicy 

VII, Szczęsny Filipiak oraz Przewodniczący Rady Dzielnicy V, Piotr Klimowicz 

zwrócili uwagę, iż strefą objęty powinien być cały obszar dzielnicy, w 

przypadku Dzielnicy VII granicą mogłaby być rzeka Rudawa. Częściowy podział 

obszaru dzielnic na teren objęty strefą spowoduje natężenie ruchu i utrudnienia 

komunikacyjne w tej części dzielnicy, która nie jest objęta strefą, a tym samy 

brak miejsc do parkowania.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy IV, Jakub Kosek wystąpił w obronie interesów 

mieszkańców Prądnika Białego, w szczególności mieszkających na terenie 

osiedla Krowodrza Górka. Jakub Kosek podkreślił, iż nie jest przeciwnikiem 

wprowadzenia stref płatnego parkowania. Nie może się jednak zgodzić z taką 

sytuacją, kiedy na skutek wprowadzania stref w dzielnicach sąsiednich 

diametralnie pogarszają się warunki życia mieszkańców innych dzielnic. Już w 

chwili obecnej mieszkańcy osiedla Krowodrza Górka nie mają gdzie parkować. 

Nie tylko powstają nowe bloki, ale także została usytuowana na terenie osiedla 

bardzo duża pętla komunikacyjna, stanowiąca punkt przesiadkowy także dla 

mieszkańców miejscowości położonych wokół północnej granicy Krakowa. 

Rozszerzenie strefy płatnego parkowania spowoduje obciążenie wokół węzłów 
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komunikacyjnych na terenie osiedla, gdyż osoby które do tej pory mogły np. 

parkować w pobliżu swojego miejsca pracy będą parkować na terenie dzielnicy. 

Warto również zwrócić uwagę, iż ruch samochodowy na tym obszarze stale 

rośnie, a infrastruktura drogowa prawie się nie zmienia.  Niestety, na pytanie 

przewodniczącego Rady Dzielnicy IV jak można pomóc mieszkańcom osiedla 

Krowodrza Górka oraz osobom korzystającym z pętli komunikacyjnej 

odpowiedź nie padła. Jak podkreślił Jakub Kosek wprowadzenie systemu 

„Parkuj i Jedź" (P+R), czyli  parkingu przeznaczonego  dla osób, które 

dojeżdżają z przedmieść dużych miast i korzystają z komunikacji miejskiej - to 

na terenie Krowodrzy Górka  daleka przyszłość, a mieszkańcy oczekują 

rozwiązania problemu,  a nie kolejnych obietnic.  

Podsumowując dyskusję Przewodniczący Rady Miasta Krakowa  zwrócił uwagę, 

iż tak naprawdę dotyczy ona nie kolejnego rozszerzania stref, a polityki 

komunikacyjnej w mieście. Przewodniczący dzielnic rozmawiali również o 

problemach związanych z  zawieraniem umów na utrzymanie terenów 

zielonych. W najbardziej demokratyczny sposób, bo w głosowaniu jawnym 

wybrano przedstawicieli dzielnic, którzy będą je reprezentować w obradach 

Okrągłego Stołu Edukacyjnego. Dotychczasowi reprezentanci złożyli 

rezygnację. Wybrano: Rafała Misia – Przewodniczącego Rady i Zarządu 

Dzielnicy III, który  współpracuje z dyrektorami szkół podstawowych, 

gimnazjów, przedszkoli w sprawie tzw. reformy oświatowej oraz Reginę 

Zadecką - członka Zarządu Dzielnicy XIV, która już trzecią kadencję jest 

członkiem Zarządu Dzielnicy XIV odpowiedzialnym za sprawy związane z 

edukacją, w tym za nadzór nad inwestycjami realizowanymi w placówkach 

oświatowych. Zawodowo jest związana z edukacją, jest nauczycielem 

dyplomowanym w Szkole Podstawowej nr 155. Kolejne spotkanie odbędzie się 

już w nowym roku. 

BEZPIECZEŃSTWO TELEINFORMATYCZNE  

Na kwestiach bezpieczeństwa skupili się radni podczas posiedzenia 

Komisji Rozwoju i Innowacji Rady Miasta Krakowa. Ich zdziwienie 
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wywołał fakt, że Kraków nie dysponuje odpowiednią infrastrukturą 

kryzysową.  

O brakach w tym zakresie członkowie komisji dowiedzieli się z wystąpienia 

Jerzego Mądrzyka, zastępcy Dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania 

Kryzysowego. Mówił on o weryfikacji planów zarządzania kryzysowego w celu 

uwzględnienia nowych narzędzi teleinformatycznych, jak i zmierzenia się z 

nowymi zagrożeniami związanymi z elektronicznymi systemami wymiany 

informacji.  

Brak odpowiedniej infrastruktury kryzysowej widoczny jest np. podczas 

wielkich wydarzeń lub kryzysów. Zobrazował to przewodniczący komisji Paweł 

Węgrzyn, podając przykład zerwania łączności telefonii komórkowej np. 

podczas sylwestra. Podobna utrata łączności może grozić, gdy stanie się coś 

bardzo poważnego i bardzo wiele osób będzie jednocześnie próbowało 

dodzwonić się na policję lub do innych służb.  

Komisja podjęła wniosek do prezydenta z prośbą o przedstawienie potrzeb 

dotyczących budowy infrastruktury kryzysowej w zakresie łączności.  

Wcześniej o przygotowaniu programu działań w celu zapewnienia 

bezpieczeństwa teleinformatycznego Urzędu Miasta Krakowa opowiadali Piotr 

Bukowski, p.o. zastępcy dyrektora Wydziału Organizacji i Nadzoru oraz 

Grzegorz Żych, dyrektor Wydziału Informatyki. Mówili o bezpieczeństwie 

informacji, wprowadzeniu normy jakościowej ISO 9001 - specjalnym programie 

stworzonym za pieniądze unijne oraz potencjalnych korzyściach i zagrożeniach 

płynących z ewentualnego gromadzenia danych w „chmurze”, czyli na 

zewnętrznych serwerach. 

SMOCZA REKREACJA 

Smocze Skwery to wielopokoleniowe place zabaw i rekreacji, miejsca 

zachęcające mieszkańców do aktywnego spędzania wolnego czasu. To 

miejsca integracji różnych grup wiekowych i społecznych, gdzie będzie 

można trenować nie tylko ciało, ale i zdolności intelektualne oraz 
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psychospołeczne. Pomysłodawcą i orędownikiem powstania tych 

obiektów w Krakowie jest radny Tomasz Urynowicz. 

Pierwszy Smoczy Skwer oddany został do użytku w ubiegły piątek w Dzielnicy I 

Stare Miasto, u zbiegu ulic Wietora i Skawińskiej.  

Kolejne dwa Smocze Skwery – w Dzielnicy XVIII Nowa Huta (przy Nowohuckim 

Centrum Kultury) oraz w Dzielnicy VIII Dębniki (przy ul. Zachodniej) otwarte 

zostaną 14 grudnia.  

Uchwała Rady Miasta Krakowa wyznaczająca kierunki dla prezydenta w sprawie 

budowy Smoczych Skwerów podjęta została11 lipca br. 

PROJEKTY POMNIKA NA WYSTAWIE 

Jeszcze do 9 grudnia w Muzeum Armii Krajowej im. gen. Emila 

Fieldorfa "Nila" można oglądać wystawę pokonkursową projektów 

pomnika Armii Krajowej w przestrzeni Ogrodu Pamięci Narodowej na 

Bulwarze Czerwieńskim.  

Organizatorami konkursu są: Rada Miasta Krakowa w porozumieniu z 

Oddziałem Krakowskim Stowarzyszenia Architektów Polskich oraz Światowym 

Związkiem Żołnierzy Armii Krajowej. 

 

5 GRUDNIA – ŚRODA:  

Wszyscy radni: 

godz. 10 - 62. sesja RMK, Sala Obrad Rady Miasta Krakowa  

Sławomir Pietrzyk, wiceprzewodniczący Rady Miasta Krakowa:  

godz. 8:15 - konferencja podsumowująca realizację Programu Rewitalizacji 

Społecznej "Pod Parasolem Kazimierza" (zaproszenie: MOPS oraz 

Stowarzyszenie Centrum Profilaktyki i Edukacji Społecznej „Parasol”) 

KALENDARIUM RADY MIASTA KRAKOWA: 
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5 GRUDNIA – ŚRODA:  

Włodzimierz Pietrus – godz. 8.30 – 9.30, Urząd Miasta Krakowa, plac 

Wszystkich Świętych 3-4, klatka F, III p. pok. 302 

Bolesław Kosior - w przerwie sesji RMK, Urząd Miasta Krakowa, plac Wszystkich 

Świętych 3-4, klatka F, III p. pok. 302 

 

HARMONOGRAM SESJI RADY MIASTA KRAKOWA W 2012 ROKU:  

• 5 grudnia 

• 19 grudnia 

Z poważaniem, 

Magdalena Bartlewicz 

Referat Informacji i Współpracy Zagranicznej 

Kancelaria Rady Miasta i Dzielnic Krakowa 

D      DYŻURY RADNYCH: 

 

 

 

 WARTO PRZYPOMNIEĆ: 


